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内容概要

本书由华杏机构下属伟华书局倾力打造，科学出版社原版引进，中外护理教育专家合著。
内容紧贴涉外护理工作，不仅指导护士如何用英语与病患交流，还重点讲解了因文化背景的差异而造
成的中外护理工作区别。
此外，本书还围绕CGFNS考试和赴美从事护理工人做了精要介绍。
全书附赠两张朗读CD，方便学生自学使用。
    本书适合涉外护理专业学生使用，同时也适合有意外从事涉外护理的护士作参考使用。

Page 2



第一图书网, tushu007.com
<<护理美语>>

书籍目录

PartⅠ  Chaper 1 Orienting the Patient to the Unit and Hospilal  Chaper 2 Filling out the Admission Form  Chaper
3 Explaining Procedures  Chaper 4 Explainin Routines  Chaper 5 Preoperative Care  Chaper 6 Postoperative Care 
Chaper 7 Emergency Care  Chaper 8 Coromary Care Unit  Chaper 9 ObstetricsPartⅡ  Chapter 10 Writing Nurses
Notes  Chapter 11 Nursing Diagnosis  Chapter 12 Discharge Planing  Chapter 13 Nursing in the Umeted States 
Chapter 14 Working and StudyinG in tye USA  Chapter 15 Filling in Appication Forms  Chapter 16 Preparing a
Resume  Chapter 17 Prdparing for an Interview  Appendix1 Patient Education Handouts  Appendix2 Commonly
Used Abbreviations and Meanings  Appendix3 NANDA Nursing Diagnoses  Appendix4 Additional Examples for
Patient Teaching  Appendix5 National Council of State Boards of Nursing  AppendiX6 Nursing Websites

Page 3



第一图书网, tushu007.com
<<护理美语>>

版权说明

本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问:http://www.tushu007.com

Page 4


